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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. február 18-ai 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Módi Miklós, Süli Ildikó, 

Torma Lajos, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Hezler Gabriella bizottsági tag 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 17 óra 6 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Javasolta, hogy 2. napirendi pontként tárgyalják a 

Labortámogatás című napirendet. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

31/2016. (II.18.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2016. 

február 18-ai munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2016. február 23-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Labortámogatás  

 

Zárt ülés: 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2016. február 23-ai nyílt ülése előterjesztéseinek 

  megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, az anyag tartalmazza, hogy a VIII. 

felnőtt háziorvosi körzetet a Dr. Füleki Családorvos Kft. helyettesítő orvos – Dr. Bíró Magdolna -  

bevonásával látja el.  

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak ennek elfogadásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

32/2016. (II.18.) ESZB határozata 

a VIII. felnőtt háziorvosi körzet ellátásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a VIII. felnőtt háziorvosi körzetben a háziorvosi 

tevékenységet a Dr. Füleki Családorvos Kft. látja el helyettesítő orvos bevonásával.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az előterjesztés 4. pontja tájékoztat arról, hogy az az orvos, 

aki 20 éven keresztül folyamatos háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi feladatokat látott el, 

címzetes főorvosi cím használatára szerezhet jogosultságot, melyhez képviselő-testületi határozat 

szükséges.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, első javaslata az volt, hogy díszoklevél helyett plakett legyen 

adományozva, azonban politikai egyeztetésen felvetődött, hogy anyagi elismerés is járjon a címhez. 

Ezért díszoklevél adományozását javasolta bruttó 100 E Ft anyagi elismeréssel, továbbá javasolta, 

hogy ezek átadásra Semmelweis napon kerüljön sor. Ehhez kérte a bizottság támogatását.  

 

Dr. Mátics István elnök kérdése az volt, hogy a cím csak annak jár, aki aktívan praktizál? 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag felolvasta a 4/2000. (II.25.) EüM rendelet 11/A §-át, mely 

szerint a cím azoknak jár, akik 20 éven keresztül praktizáltak. 

 

Dr. Mátics István elnök kérte, szavazzanak Dr. File Beáta jegyző javaslatáról, mely szerint a 

címzetes főorvosi cím használatára jogosultak díszoklevélben, valamint bruttó 100 ezer forint anyagi 

elismerésben részesüljenek, melynek átadására Semmelweis napon kerüljön sor. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

33/2016. (II.18.) ESZB határozata 

címzetes főorvosi cím használatára jogosultak részére elismerés adományozásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

támogatja azon javaslatot, mely szerint a címzetes főorvosi cím használatára jogosultak 

díszoklevélben, valamint bruttó 100 E Ft anyagi elismerésben részesüljenek, melynek átadására 

Semmelweis napon kerüljön sor. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása  

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

34/2016. (II.18.) ESZB határozata 

„A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) 

önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. 

(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a szociális rendelet legfontosabb módosítása, hogy a 

lakbértámogatást beépítették a rendeletbe. Eddig két rendelet rendelkezett az önkormányzati és nem 

önkormányzati tulajdonban lévő bérlakásokhoz kapcsolódó lakbértámogatásról. Mivel a szociális 

területet érinti, ezért a szociális rendeletben célszerű szabályozni. 

Elmondta még, hogy 2015. október 31. napjával megszűnt az óvodáztatási támogatás és ennek helyére 

illesztették be a lakbértámogatásról szóló tervezetet. Módosul továbbá még az ápolási díj is, mely a 

kérelem benyújtásának napjától kerülne folyósításra, valamint az óvodai térítési díj is. Oroszlány 

Város Óvodáinak intézményvezetője azzal a kéréssel fordult az önkormányzathoz, hogy a Képviselő-

testület járuljon hozzá a gyermekek napközbeni ellátása térítési díjának emeléséhez.   

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

35/2016. (II.18.) ESZB határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a 

gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy a múltkori bizottsági ülésen felvetődött a bölcsődei 

ellátásnál, hogy mikor és hányszor kérhetnek a szülőtől munkáltatói igazolást. Kérdése az volt, hogy 

ennek utána néztek-e. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismertette az erre vonatkozó jogszabályt, valamint a 15/1998. (V.30.) 

NM rendelet 34. §-át, mely tartalmazza, hogy a beíratást megelőzően kell a szülőknek a 

munkaviszonyát igazolni.  A jogszabály egyéb ellenőrzésre nem ad felhatalmazást. 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy annak a gyermeknek, akinek a szülője hol 

dolgozik, hol nem, mindenképpen jobb, ha a bölcsődében van, kap reggelit, ebédet, stb. Jelen 

pillanatban 145 gyermek van a bölcsődében, még 6 férőhely van szabadon.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy ez akkor okozhat problémát, ha telített a létszám és 

többen várólistások lennének.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta továbbá, hogy a jogszabály leírja azt is, hogy a bölcsődei 

ellátás mikor szűnik meg, és nincs közte az, hogy a szülő munkaviszonya megszűnik.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta még, hogy augusztus 31-gyel 72 gyermek megy 

óvodába és szeptember 1. – december 31. között további 28 gyermek lesz jogosult az óvodai ellátásra.  

 

A lakáshoz jutás helyi támogatásáról, valamint a letelepedési támogatásról szóló önkormányzati 

rendelet megalkotása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

Elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság már tárgyalta az anyagot, vitát váltott ki a rendelet 5. §-ának a) 

pontja.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a Hatósági Osztály jelenleg a 25/2008. (XI.13.) Ör. rendelet 

alapján dolgozik. Jogszabályi változásból és a sok módosító javaslat miatt tették azt a javaslatot, hogy 

helyezzék hatályon kívül a rendeletet és alkossanak egy újat. Elmondta még, hogy áttanulmányozta a 

CSOK-hoz kötődő önkormányzati támogatásokat is, és véleménye az volt, hogy célszerűbb lenne 

annak feltételeit egy másik rendeletben meghatározni. A márciusi képviselő-testületi ülésre készítenek 

egy javaslatot, azonban még sok információ kell ahhoz, hogy össze tudják dolgozni az állami 

támogatást az önkormányzati támogatással. Elmondta még, hogy a pénzügyi finanszírozásról is 

javaslatot kellene hoznia a bizottságnak. A tavalyi évben 3, az idén már 6 támogatási kérelem volt, 

véleménye szerint a bizottságnak javasolni kellene, hogy emeljék meg a keretet.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy kb. 7 M pénzmaradvány maradt, ezt a júniusi 

költségvetés módosításkor teszik át a lakásalap előirányzatba. Ettől függetlenül azt kellene javasolni, 

hogy az eredeti előirányzatot is módosítsák, mivel az nagyon kevés.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, VFKB ülésen kérte, hogy az 5. § a) pontját tárgyalják meg 

külön. Továbbá azt javasolta, hogy ne várják meg a júniusi költségvetés módosítást, hanem emeljék 

meg az előirányzatot.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag véleménye az volt, így nyernének egy negyedévet, mert a 

következő költségvetés módosítás áprilisban lenne.  

 

Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság tagjai, szavazzanak az előirányzat emeléséről és a 

visszafolyt pénzösszeg áthelyezéséről.  

  



5 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

36/2016. (II.18.) ESZB határozata 

a lakásalap előirányzat összegének megemeléséről és a visszafolyt összeg áthelyezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a lakásalap előirányzat összegének megemelését és a visszafolyt 

összeg áthelyezését. 

 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 17 óra 43 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 5 fő. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy Oroszlány vonatkozásában nincs üdülési övezet, azonban a 

VFKB-n voltak jó javaslatok.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismertette a hivatal javaslatát az 5. § a) pontra: „aki a jelen rendelet 

szerinti támogatással megszerezni kívánt lakás vételárának, bekerülési költségének 30 %-át elérő 

értékű ingatlan-tulajdonnal rendelkezik. Az ingatlan értékére vonatkozóan az igénylő által a 

kérelemben tett nyilatkozat az irányadó, melyet az ingatlan megszerzésére vonatkozó szerződés vagy 

közjegyzői/hatósági határozat másolati példányának csatolásával kell alátámasztani;” 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy ebbe minden ingatlan benne van, nem csak üdülő, föld, 

gazdasági épület stb., valamint ha a megvásárlandó lakás 30 %-át meghaladja az ingatlan értéke, akkor 

már nem lesz jogosult a támogatásra a kérelmező.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 17 óra 45 perckor visszatért a bizottság ülésére. A jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 6 fő 

 

Dr. Mátics István elnök kérdése az volt, hogy a megépíteni kívánt lakásnak az árát, aminek a 30 % -

ról van szó, hogy fogják megállapítani?  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy tervezői költségvetése van a megépítendő ingatlannak. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a támogatási kérelemhez a költségvetést be kell nyújtani. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy minél nagyobb és drágább ingatlan épül, annál inkább 

jogosult lesz a kérelmező a támogatásra, és nem ez a cél.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a II. fejezet 4. §-a meghatározza, hogy a méltányolható 

lakásigényt nem haladhatja meg a kérelem.  

 

Torma Lajos bizottsági tag javasolta, hogy a rendezési tervet vizsgálják felül, ezt márciusban 

érdemes lenne megtenni.  

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, hogy fogadják el a hivatal által ismertetett 5. § a) pontját: „aki a 

jelen rendelet szerinti támogatással megszerezni kívánt lakás vételárának, bekerülési költségének 30 

%-át elérő értékű ingatlan-tulajdonnal rendelkezik. Az ingatlan értékére vonatkozóan az igénylő által 

a kérelemben tett nyilatkozat az irányadó, melyet az ingatlan megszerzésére vonatkozó szerződés vagy 

közjegyzői/hatósági határozat másolati példányának csatolásával kell alátámasztani;” 
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A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

37/2016. (II.18.) ESZB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta azon módosító javaslatot, mely szerint a rendelet-tervezet 5. § a) pontjába a következő 

szövegrész kerül: „aki a jelen rendelet szerinti támogatással megszerezni kívánt lakás vételárának, 

bekerülési költségének 30 %-át elérő értékű ingatlan-tulajdonnal rendelkezik. Az ingatlan értékére 

vonatkozóan az igénylő által a kérelemben tett nyilatkozat az irányadó, melyet az ingatlan 

megszerzésére vonatkozó szerződés vagy közjegyzői/hatósági határozat másolati példányának 

csatolásával kell alátámasztani;” 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Ezután Dr. Mátics István elnök kérte, hogy szavazzanak a módosított rendelet-tervezetről. 

 

A bizottság a rendelet-tervezetet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

38/2016. (II.18.) ESZB határozata 

„A lakáshoz jutás helyi támogatásáról, valamint a letelepedési támogatásról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása ” című előterjesztés rendelet-tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A lakáshoz jutás helyi támogatásáról, valamint a 

letelepedési támogatásról szóló önkormányzati rendelet megalkotása” című előterjesztés rendelet-

tervezetét.  
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Hozzájárulás az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet sportegészségügyi szolgáltatás költségeihez 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

39/2016. (II.18.) ESZB határozata 

a „Hozzájárulás az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet sportegészségügyi szolgáltatás 

költségeihez” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Hozzájárulás az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási 

Intézet sportegészségügyi szolgáltatás költségeihez” című előterjesztést.  
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosítása 
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Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a MÁK hiánypótlásra szólította fel az hivatalt az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosításával kapcsolatban. Ez az anyag került 

helyben kiosztásra.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a helyben kiosztott előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

40/2016. (II.18.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító 

okiratának módosítása” című előterjesztést.  
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:    Laborfinanszírozás 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette a helyben kiosztott anyagot.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, látható az anyagból, hogy 50 %-ban nem oroszlányi 

lakosokhoz kapcsolódó többletköltség jelentkezik. Korábban javasolta, hogy a labor finanszírozásának 

kérdése mindenképpen kerüljön a bizottság elé. Úgy gondolta, hogy az „A” verziót első körben el 

lehetne fogadni, hisz nem lehet tudni, hogy az elkövetkezendő időszakban mennyi vérvételre fog sor 

kerülni.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag kérdése az volt, ha az „A” verziót fogadják el, akkor is 

biztosított lenne az 1 hét alatti várakozási idő, vagy csak akkor, ha a „B” verziót fogadják el? 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a „B” verziót támogatná, azzal a nyomatékkal, ha a 7 napos 

előjegyzési időt túllépik, akkor nem járna a támogatás.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag köszönetét fejezte ki, hogy a bizottság megtárgyalta az 

anyagot, a cél az, hogy 7 nap alá csökkenjen a várakozási idő, ez mindenki érdeke.  

 

Dr. Mátics István elnök javasolta a „B” verzió elfogadását azzal a kikötéssel, hogy a beteg 

előjegyzési idő ne haladja meg a 7 naptári napot.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a képviselő-testületi napirendek közé felvették az anyagot, 

azonban az előterjesztés holnap délelőtt kerül kiküldésre. 

 

Dr. Mátics István elnök kérése az volt, hogy polgármester úr legyen az előterjesztő. Ezután kérte a 

bizottságot szavazzanak a „B” verzió elfogadásáról.  
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

41/2016. (II.18.) ESZB határozata 

az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet 2016. évi labortámogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „B” verziót az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási 

Intézet 2016. évi labortámogatása kapcsán. 
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a márciusi ülésen megtárgyalásra kerül a házi 

segítségnyújtás szakmai programjának módosítása, valamint a 2 fővel történő létszámbővítés. Ennek 

kapcsán meghívta a bizottságot az Idősek Átmeneti Otthonába kihelyezett bizottsági ülésre.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Dr. Mátics István elnök 18 óra 11 perckor a bizottság 

nyílt ülését bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


